
Verslag vergadering PB van 6 januari 2023 

 

Aanwezig: Helen,  Gerrit, Peter, Pieter 

Tevens: Jan Hanskamp 

 

1. Opening 

 

2. Mededelingen 

Gerrit heeft contact gehad met SBB. Egbert Beens zal in week 2 contact met hem 

opnemen nadat hij met de gemeente heeft afgestemd. 

 

Van Nico Noort is op 8 december jl. een mail ontvangen met de vraag of PBKH interesse 

heeft in het maken van een vlag en een set ansichtkaarten voor Kalenberg. 

Besloten wordt Nico Noort uit te nodigen voor de eerstvolgende bestuursvergadering 

om zijn ideeën toe te lichten (Actie: Pieter). 

 

Er is een bijdrage gevraagd voor het jaarlijks vuurwerkspektakel op Oudejaarsavond. 

Besloten wordt om net zoals in 2019 hiervoor namens PBKH een bedrag van €250,- bij te 

dragen. 

 

3. Overleg met Jan Hanskamp 

Het overleg vindt plaats naar aanleiding van de mail dd 24 oktober 2022 van Jan 

Hanskamp waarin voorgesteld wordt een bijeenkomst van de Plaatselijk Belang 

verenigingen van de Weerribben te houden om de ontwikkeling van het toerisme te 

bespreken. 

 

Er is een aantal ontwikkelingen die zorgen baren, bijvoorbeeld de toename van 

vakantieparken in en rondom het Weerribben gebied. We zijn tevreden over het huidige 

aantal en het soort (natuurminnende) toeristen dat de Weerribben bezoekt, maar zitten 

niet te wachten op nog meer toeristen bijv. als gevolg van overloop vanuit Giethoorn. 

 

Stichting Weerribben-Wieden begint steeds meer op een managementorganisatie te 

lijken die zich op afstand bezig houdt met het gebied (dat inmiddels de hele regio 

Steenwijkerland omvat), die hulptroepen inroept zoals de Saxon hospitality business 

school met studenten die enquêtes gaan houden, maar die onvoldoende voeling houdt 

met de wensen en zorgen van de bewoners.  

 

Een grote zorg is dat de stem van de plaatselijk belang verenigingen van de Weerribben 

onvoldoende gehoord wordt. Het is belangrijk dat er, waar nodig, meer tegengas 

gegeven gaat worden vanuit de bewoners van het Weerribben gebied. 

Hiervoor zouden de Plaatselijk Belang verenigingen van Kalenberg, Ossenzijl en Wetering 

meer gezamenlijk moeten optrekken. 

Het streven is daarom om een bijeenkomst te organiseren van de 3 PB verenigingen om 

dit te bespreken. 

Jan Hanskamp zal polsen bij PB Wetering of hier belangstelling voor bestaat (Actie: Jan 

Hanskamp). 

Helen zal Wim Liesker, voorzitter van PB Ossenzijl, benaderen met dezelfde vraag (Actie: 



Helen). 

 

4. Verslag vorige vergadering dd 9 december 2022 

Geen opmerkingen. Wordt goedgekeurd. 

 

5. Afsprakenlijst 

Zie aanpassingen. 

 

6. Overzicht Lopende Zaken. 

Geen commentaar op dit moment. 

Aan de bruggen wordt hard gewerkt. 

Pieter zal navraag doen bij William Prinsen over uitstaande punten (Actie: Pieter). 

 

7. Ontwikkelingen steunmast. 

Geen nieuws op dit moment.  

Pieter zal Vodafone naar stand van zaken vragen (Actie: Pieter) 

 

8. Rondvraag 

Geen. 

 

9. Sluiting 

Volgende vergadering vrijdag 3 februari 2023 om 20.00 uur in KGH. 

 

 

  



AFSPRAKEN 

 

Actie     Aanspreekpunt Wanneer/Status 

Helen tekent goede formulieren ING. 

Daarna werkt Pieter UBO verklaring af. 

Helen/Pieter Volgende 

vergadering 

Visplek rolstoelgebruikers. Contact 

opnemen met Egbert Beens van SB of plek 

tussen brug en betonplaat akkoord is. 

Gerrit Volgende 

vergadering 

Contact met Feestcommissie inzake 

geplaatste borden 

Helen Zodra ander bord 

er is. 

Nico Noort uitnodigen voor 

bestuursvergadering 3 februari a.s. 

Pieter Volgende 

vergadering 

Wim Liesker polsen over gezamenlijke 

vergadering Weerribben PB-en 

Helen Volgende 

vergadering 

Navraag doen bij Vodafone over status 

zendmast 

Pieter Volgende 

vergadering 

Navraag bij William Prinsen over uitstaande 

punten Lopende Zaken 

Pieter Volgende 

vergadering 

 

 

 

 

  



 


